

《单词百科:herders是什么意思?herders怎么发音?herders的解释和用法》

英语单词herders是什么意思?herders怎么读?herders怎么发音?简答网为您整理了herders的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



herders的意思

1、牧民

herders的双语例句

1、Herders reported having seen them at an Eritrean military camp.

有牧民报告说曾在厄立特里亚军营见过他们.

2、The Lion Guardians help herders find lost sheep, goats and cows.

狮子卫兵帮助牧人找到丢失的羊和山羊和小牛.

3、Inner Mongolia Life Weekly and New herders Newspaper are crystallizations of the

Mongolian newspaper of reform and innovation.

《内蒙古生活周报》和《新牧民报》是蒙文报纸改革创新结晶。

4、the local herders are driving them to the sea.

当地牧民将它们赶到海边

5、Herders can face limited access to grazing and watering areas.

牧民可能面临被限制进入放牧和供水区。

6、The government should take over the main responsibility of property rights, exclusive from herders;

建议：对于北方放牧草地，应主要由政府和管理部门承担维护产权排他性的责任；

7、The Consideration and the Suggestion on the Issues of Income Increasing of Xinjiang Herders

新疆牧民增收问题的思考与建议

8、Under management of the national park, herders and farmers will be major forces behind environmental protection.

在国家公园的管理下，牧民和农民将成为环境保护工作的主力。

9、Research on Herders Participation in Pastoral Risk Management and Its Affecting Factors in Pastoral Area of Qinghai Province

青海省高寒牧区四配套建设中牧民的参与及影响因素的研究

10、Similar systems exist for reindeer herders in Norway and Sweden.

挪威和瑞典的驯鹿牧人也用着类似的系统。

11、The program has lessened the traditional conflict between herders and lions.

这个项目已经使得传统的牧人与狮子的冲突有所减少。

12、And while most have become urbanized, 400000 still live as traditional nomadic herders.

虽然大部份的人已经变得城市化，但400000人仍然以传统的游牧民族的方式生活。

13、On horseback, we travel around to bring joy to our herders.

我们骑在马背上，走四方，给牧民带来快乐。

14、There, they would hire other herders to look after the sheep until the spring.

他们会在那里雇佣其他牧民看管羊群，直到春天。

15、Today herders stable horses in the ruined church.

今天的恰克图，破败的教堂成了牧人的马厩。

16、They observe the movement of lions and warn herders of their presence.

他们观察狮子的动静并在狮子出现时警告牧人们。

17、They've had word of the herders' arrival.

他们得知牧人到来的消息

18、The insurance protects herders from climate-related losses to their livestock.

该项目可使牧民免遭气候相关牲畜损失。

以上是简答网为您整理的herders怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于herders

的用法、herders的释义、herders

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/herders>